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Referat fra styremøte 22.februar 2011 
 
Tilstede:        Forfall: 
Lars Erik Lyngdal,  leder     Øystein Bukkholm,  hopp 
Dag Petter Sødal,  løype/hyttekomite fra sak 13 d.  Nils Vidar Stray,   nestleder 
Tore Langaard,   orientering    Tor Mjaaland, komite kl.hus/rulleskianlegg 
Dag Erik Heier,   langrenn 
Åse Karin Wigemyr  (ansatt) 

 
Saker: 
 
11/11 Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 
Godkjent 

 

12/11 Godkjenning av referat fra forrige møte 12.januar. 

 
Godkjent 

 

13/11 Orienteringssaker. 

 
a. Orientering 

Har avholdt årsmøte og oppfølging av klubbutviklingskvelden som ble arrangert i fjor. 
Rekruttering er utfordringen 
 

b. Langrenn 
Årsmøte avholdt, og nytt styret ble valgt på ekstarordinært årsmøte. 
God aktivitet. 

 
c. Hopp 

Årsmøte avholdt. Stor aktivitet i hoppbakken på Sandripheia 
 

d. Klubbhus  
Lars Erik orienterte. Nye tegninger ble vist. Fotballklubben Donn er positive til samarbeid.   
Vedtak: 
Saken er kommet så langt at styre anbefaler årsmøte at klubben søker om å bygge nytt klubbhus i samsvar med 
forliggende tegninger. 
 
Bergstølhytta  
Lars Erik / Dag Petter informerte. Viktig å ta med info om prosessen i skrivet til årsmøtet. 
Referat fra vedtak i styremøtene 21.oktober og  25.nov er lagt ut på hjemmesiden, informasjon sendt ut sammen med 
faktura medlemskontingenten. Se egen saksframstilling til årsmøte. 
Vedtak: 
Styret anbefaler salg av hytta, og styret får mandat til å gjennomføre prosessen. 
 

e. Anlegg 
Rulleskiløypa – info gitt på ektraordinært årsmøte i langrenn. Målet er at 2/3 av løypa skal være klar for bruk rundt 
høstferietiden. 
Klappane – Årsmøte i hoppgruppa gjorde følgende vedtak. 
” Det er ikke tatt noen konkret avgjørelse ang. Klappane og oppgraderinga der. Foreløpig så er all fokus satt på 
Sandrip og plastlegging av K-60. Hoppgruppa utsetter avgjørelsen om hva vi konkret skal gjøre i forbindelse med 
oppgraderingen til tidligst november 2011.” 
 

 

14/11 Årsmøtesaker 

 
a) Regnskap 2010 hovedklubb/allidrett/hytta 

Ferdig revidert, og noter er laget til regnskapet. 
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b) Budsjett 2011 
Budsjettet er endret etter vedtak i forrige styremøte. 
 

c) Styrets beretning for 2010 
Styret ønsker at gruppene selv skal bestemme hva de vil trekke fram i hovedstyrets beretning. Gruppene sender 
dette straks til Åse Karin. 
 

d) Beretning Allidrett 2010 
Legges inn i hovedstyrets rapport 
 

e) Beretning/regnskap/budsjett/protokoll fra gruppenes årsmøter 
Er under kontroll 
 

f) Saksforberedelser – salg av Bergstølhytta 
Dag Petter utarbeider et infoskriv som legges ved årsmøtepapirene. 
 

g) Saksforberedelser – videre arbeid med Klappane 
Blir ikke en egen sak, men hoppgruppas vedtak legges inn i hovedstyrets beretning. 
 

h) Saksforberedelser – nytt klubbhus, tegninger m.m. 
Styrets vedtak legges fram.  
 

i) Dagsorden ble gjennomgått.  
Forslaget til dagsorden ble vedtatt med små endringer. 
 

j) Andre innkomne forslag 
Ingen innkomne forslag 

 
k) Medlemskontingen. 

Styret foreslår at nåværende satser opprettholdes for 2012. 
 

l) Status valgkomiteen 
Valgkomiteen var tilstede og la fram sitt foreløpige arbeid. Det jobbes videre med å få en dame til i hovedstyret.  

  

 

15/11 Sponsorarbeid 

  
Komiteen skal utarbeide ny strategi for sponsorarbeidet. 
Sponsorutgifter for profileringen av Geir Ludvig Aasen Ouren støttespillere i Fevennen, dekker klubben 50% av 
utgiftene, og 50% trekkes fra sponsorinntektene 

  
 

09/11 Evt. 
 

Naturlosen. 
Til vurdering i løypeutvalget/orientering – Dag Petter tar saken videre. 
 
Dunjakker. 
Legges ut på hjemmesiden, Dag Erik tar saken videre, og snakker med Mette. Bestilles kun det som meldes inn. 
 
17.mai - Folketoget 
Åse Karin melder på. 
 
Jubileum. 
Arvid Bjorvand er  80 år – oppmerksomhet overrekkes på årsmøte 
 
Hederstegn/æresmedlemskap. 
Styre vil revidere regler og praksis for tildeling av hederstegn og æresmedlemskap. 
 
Infokveld tillitsvalgte. 
Styret ber  Åse Karin  gjennomfører en infokveld for alle klubbens tillitsvalget om Oddersjaas plass i Idrettens system, 
våre plikter og rettigheter – obligatorisk frammøte. Før eller like etter påske. 
 
Oddersjaas historie. 
Arvid Bjorvand spørres om å skrive et innlegg  ang. Oddersjaas historie. Det kommer flere henvendelser til klubben 
om at klubben ikke er verdens eldste i kontinuerlig drift, og at Klappane ikke er den eldste bakken som fremdeles er i 
bruk. Jfr. NRK som påstår at Holmenkollen er eldst. 
 

 
 
Ref. Åkw   23. februar  2011 


